2021 主日崇拜事奉輪值同工

2021 王山尔7千字 年 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1				
	本週主日 This Sunday 12/26/2021	下週主日 Next Sunday 1/02/2022		
中文主席 English Presider	蔣洪平	張文迪		
中文講員	方向弟兄 Brother Fang Xiang	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng		
翻譯 Interpreter	陳 瑛	方向		
中文司琴 Pianist	Lauren	羅鳳玲		
中文招待 Ushers	宋保軍	杜娟		
音響/ 投影 Audio Engineer/PPT	劉砥中/徐昱蓁	鲁 锋/劉砥中		
托兒 Nursery	張禧恩	陳凌楓		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	邱鈺媛,谢 慧	刘杰铭,林晋红		
Lunch Serving	祝 平,吳美莲	黄雯茗,刘 兵		
清潔同工 Cleaning	王國歡, Shawn	鲁 锋,陳彦廷		
保安 Security	李允誠	劉偉衡		
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: (<u>321-971-546</u>)			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Nov. Income	Nov. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2, 490. 00	\$ 5, 710. 00	\$11, 315. 57	\$6, 549. 69
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$100.00	\$300.00	\$2,070.00	\$750.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$140.00

每月背诵经文 Monthly Verses - December, 2021:

你以恩典為年歲的冠冕, 你的路徑都滴下脂油。(詩篇 Psalm 65:11) 在至高之處榮耀歸與神! 在地上平安歸與他所喜悅的人。(路加福音 Luke 2:14)

牧師 Pastor	長老 Elder	
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

使人作主門徒·跨文化宣教

Make Disciples · Cross-Cultural Missions

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

十二月二十六日 December 26, 2021

10:45AM - 12:15PM 司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 方向弟兄

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All

宣召 Convocation 詩 Psalm 96:1-2

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation

> 112 榮耀天軍 Angels from the Realms of Glory 196 信主齊來頌主 Come Christians, Join to Sing

祈祷 Invocation

主席 Presider: 蔣洪平

主席 Presider

讚美詩 Praise Hymns

眾坐 Congregation

112 榮耀天軍 Angels from the Realms of Glory

讀經 Scripture Reading 申命记Deut. 11: 8-21 證道 从心开始, 从新得力

眾坐 Congregation 方向弟兄

Sermon

Renew Heart, Renew Strength Brother Fang Xiang

回應/奉獻 Response/Offering

主席 Presider

110 Once in Royal David's City 在大衛城裏 主席 Presider

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 每月经文 Monthly Verses

主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction

程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Praver

眾坐 Congregation

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (1/2) 是新年聯合聖餐主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也有線上直播。請預備心參加。
- 3. 教會將在 12/31 晚上 8 點在教會有跨年感恩展望分享祷告會, 我們邀請大家預 留時間來參加實體聚會和我們一起跨年。
- 4. 教會 2022 年的月曆可以在前台領取。每家都可以拿一份。神祝福。
- 5. 今年華人差傳大會將於 12/28-29 在線上舉行。教會已經預留了 20 名額。請向 牧師或方向弟兄索取參加信息。
- 6. 教會 40 週年慶策劃已經開始展開了。我們需要志願者參與負責歷史檔案編排 照片收集,影音製作,特刊,佈置,海報,邀請,節目安排,傳承,見證等各 項內容執行和負責人。若你有感動,請聯繫執事或牧師。謝謝!

祷告事項:

教會事工

- 1. 為教會明年 2022 的教會事工計劃禱告, 求神幫助我們同心事奉。
- 2. 青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 3. 為2022年弟兄姊妹更渴慕主的話,立定心志一年讀經一遍禱告。
- 4. 為弟兄姊妹踴躍參加跨年分享禱告會 (12/31) 禱告。

肢體關懷

- 1. 為聖誕假期將出外旅遊的家庭出入平安禱告。
- 2. 為12年級高中生 Lauren Hsieh 申請大學禱告, 求神帶領申請過程。
- 3. 為杜娟姊妹能找到合適的工人,油漆她的房屋祷告。

健康需要

- 1. 為瑪琍姐妹預備要做的心臟動脈手術禱告,求神預備專精醫生,並保守看顧手 術順利及早日完全康復。
- 2. 請繼續為李允誠及洪紹基弟兄身體完全康復禱告。
- 3. 為凌楓姐妹最近血壓和心跳偏高禱告, 求神看顧醫治。

普世宣教

- 1. 為Brian 候家在中國的醫療事工代禱,求神保守他們兒女的健康。
- 為今年全球華人差傳大會 12/28-12/29 在線上舉行及教會弟兄姐妹踴躍參加禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service.
- 2. Next Sunday (1/2) is our new year combined communion worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Church will be holding year end thanksgiving, looking forward sharing and prayer meeting on 12/31 at church. We have in person meeting starts at 8 PM. Please reserve time and join us with the new year celebration.
- 4. Our church 2022 Chinese Calendar is available on the entrance desk. Each family can take one copy for now. God bless!
- 5. Chinese Mission Conference (CMC) will be held online from 12/28-29. Our church has registered 20 slots. Please contact pastor or brother Fang Xiang for the

attendee code.

6. Our church 40th anniversary planning has begun. We will need volunteers to help out with church history choreography, picture collections, video production, publication, decoration, poster, invitation, program arrangement, inheritance, testimony, etc. If you are willing to help, please contact pastor or any deacons. Thanks!

Prayer Items:

Church Ministry

- 1. Pray for our church ministry plan for 2022, May the Lord guide us to serve him in one accord.
- 2. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 3. Pray for our brothers and sisters to hunger for God's Word. Let us commit to reading through the entire Bible next year.
- 4. Pray for the brothers and sisters to participate actively in the New Year's Eve Sharing Prayer Meeting (12/31).

Member Care

- 1. Pray for the safety of families who will travel during the Christmas holidays.
- 2. Pray for the 12th grade high school student Lauren Hsieh to apply for college. Pray for God to lead the application process.
- 3. Pray for Sister Du Juan to find suitable workers to paint her house.

Health needs

- 1. Pray for Sister Mary Tan to prepare for the heart artery surgery to be done. Pray that God will prepare specialist doctors and keep watch for the smooth operation and complete recovery as soon as possible.
- 2. Please continue to pray for the complete recovery of Brother Lee Yung Cheng and Hong Ki Siu.
- 3. Pray for sister Jinny's recent high blood pressure and heartbeat and ask God to take care of her and heal her.

World Missions

- 1. Pray for Brian Family for their medical mission in Asia. May God bless their children with good health.
- 2. Pray for this year's Global Chinese Mission Conference to be held online on 12/28-12/29 and church brothers and sisters actively participate.

講道大綱 Sermon Outlines:

1. 得神应许之地(申11:8-12)

Enter the land promised by God

2. 尽心尽性爱神(申11:13-15)

Love God with all your heart

3. 谨慎心受迷惑(申11:16-17)

Be cautious about being deceived

4. 常存神的话语(申11:18-21)

Always keep God's word.